
 

 

commissie Samenleving | Besluitenlijst 
 
Datum 23 oktober 2018 
 
 
Aanwezig 
Voorzitter: dhr. R.A. Teunissen 
Commissiegriffier: Mevr. S.D. de Boer 
Leden: dhr. H.F.G.M. Staring (Lokaal Belang); mevr. A. Ilhan (Lokaal Belang); dhr. 

E.G.B.M. Buil (Lokaal Belang); dhr. J. de Nooij (CDA); mevr. W.L.J. 
Voetdijk-ten Have (CDA); dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA); mevr. M.B.M. 
Jansen (PvdA); dhr. P.A.T. de Winkel (VVD); dhr. E.R. van der Schaft (SP); 
dhr. J.G.B.A. Lombarts (D66); mevr. J.H.W. Harmsen (Sociaal Zevenaar); 
Mevr. D.M. van der Velden (GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen; mevr. B.M. Elfrink; mevr. A.Y. van Loon; mevr. P. 
Schadd; mevr. C.M. Koers 

Overige aanwezigen:  
Afwezig met kennisgeving: mevr. M.G.A. Dellepoort (GroenLinks); mevr. L. van der Velden (SP); 

mevr. H. Brink (Lokaal Belang); dhr.  J.J. du Croix (Lokaal Belang); dhr. 
L.L.M. Engels (Lokaal Belang) 

 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19:31 en geeft aan dat mevrouw Dellepoort tot nader order 
vervangen wordt door mevrouw Dorothea van der Velden, mevrouw Van der Velden is verhinderd en 
wordt vervangen door de heer Van der Schaft, de heren Du Croix en Engels en mevrouw Brink zijn 
verhinderd en worden vervangen door de heer Staring en de heer Buil. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
2. Inspraak 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van het inspreekrecht. 
 
 
 
3. Meerjarenbegroting 2019-2022 
De raad wordt voorgesteld de meerjarenbegroting 2019-2022 vast te stellen overeenkomstig het 
aangeboden ontwerp. 
 
Commissie 
De commissie merkt op dat er her en der in de begroting wat schoonheidsfoutjes zitten en zinnen lijken te 
missen, maar spreken waardering uit voor de verdere duidelijkheid en leesbaarheid van het stuk. Verder 
worden onder andere vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over: 
- Het thema participatie, de inzet van wijk- en dorpsraden, wat is de status  rondom deze raden? Er staat 
in de begroting dat mensen worden gestimuleerd zich in te zetten, maar willen zij dat ook? 
- De AED’s in de gemeente, is er een  overzicht bekend van alle beschikbare AED’s in de gemeente? 
- Het aantal thuiszitters en schoolverlaters in de gemeente en de wijze waarop wordt geprobeerd hen 
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toch een startkwalificatie te laten behalen. 
-de NMR in het kader van schooltuinen en opruimacties. 
- kunstgrasvelden in de gemeente. Wat is de status, waar liggen nu aanvragen? 
- Het doel van de gemeente om de basis op orde te krijgen en meer grip op de financiën versus het doel 
om meer met de samenleving te werken en beleid te maken. Het spanningsveld dat dit mogelijk oplevert. 
- Het inburgeringsbeleid, halen we de doelstellingen die de gemeente Zevenaar zou moeten halen dit 
jaar? 
- Het meenemen van duurzaamheidsaspecten als aparte paragraaf in alle raadsvoorstellen. 
- Preventie in het sociaal domein, er ontstaat debat over de wijze waarop in de begroting is geformuleerd 
dat preventie leidt tot kostenbesparing. Verschillende fracties nemen het standpunt in dat preventie niet 
zou moeten gaat om kostenbesparing, maar om het  voorkomen van leed. Kostenbesparing zou daarvan 
een gevolg kunnen zijn, maar zou niet als doel op zich moeten gelden. 
- De aanvragen en budgetten voor jeugd en maatschappelijke ondersteuning zijn tot nu toe altijd 
stijgende lijnen, maar in de prognoses voor de komende jaren wordt een daling verwacht. Waarop is dit 
gebaseerd? 
- De ondersteuning van mantelzorgers in de breedte en het verdwijnen van het mantelzorgcompliment. 
Wat betreft een aantal fracties zijn waardering en ondersteuning twee verschillende zaken en zou 
ondersteuning de waardering in de vorm van het mantelzorgcompliment niet moeten uitsluiten. 
- Armoedeval in relatie tot het aankomende minimabeleid 
- Financiën in het sociaal domein, er wordt expliciet gevraagd om in het financieel overzicht weer te geven 
wat het bedrag is dat voor het sociaal domein wordt ontvangen van de rijksoverheid en welk gedeelte 
door de gemeente uit eigen middelen moet worden bijgelegd. 
 
College 
Portefeuillehouders Koers, Elfrink, Van Loon, Van Dellen en Schadd reageren op de inbreng vanuit de 
commissie. 
- Er wordt aangegeven dat de vraagstukken in de commissie rondom armoedeval worden meegenomen 
in het minimabeleid dat begin 2019 aan de raad wordt voorgelegd. 
-  Naar aanleiding van de inbreng van de commissie over AED’s wordt opgemerkt dat er zowel 
geregistreerde als ongeregistreerde (in privé gebruik) AED’s zijn in de gemeente. De 
dorpscontactpersonen weten deze in de dorpen en wijken te vinden en zij kijken actief hoe dit te 
verbeteren. 
- Er zijn regionaal overleggen met de GGD over de vaccinatiegraad, deze is in Zevenaar niet zorgelijk. Wel 
wordt gekeken hoe zou moeten worden geacteerd bijvoorbeeld in de kinderopvang in het geval van een 
epidemie.  
- Naar aanleiding van de gedachtewisseling in de commissie over preventie geeft de portefeuillehouder 
aan dat wat haar betreft geld en preventie uit elkaar mogen worden gehaald. Inzetten op preventie gaat 
om inzetten op leed en niet als doel heeft bezuiniging op de uitgaven. 
- De portefeuillehouder merkt naar aanleiding van de opmerkingen over het mantelzorgcompliment en 
het expertisecentrum op dat de gemeente een grote waardering heeft voor mantelzorgers en deze met 
de huidige plannen omzet in 365 dagen per jaar ondersteuning. 
- Er wordt op dit moment gewerkt aan een taskforce sociaal domein waarin onder andere de relevante 
portefeuillehouders en ambtelijke medewerkers plaatsnemen. De opmerking van de commissie over het 
zichtbaar maken van de financiën in het sociaal domein worden daarin meegenomen. 
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Toezeggingen 
- Waar voor de programma’s en thema’s  die in deze commissie zijn besproken sprake was van 
weggevallen tekst, zorgt het college dat de raad dit voor de begrotingsbehandeling ontvangt. 
- Naar aanleiding van de vragen over het inburgeringsbeleid geeft de portefeuillehouder  aan dat nog niet 
zeker is of de doelstelling voor de plaatsing van statushouders wordt behaald. Vorig jaar zijn er 
plaatsingen geweest, toen dit nog niet bekend was en op dit moment is nog niet duidelijk of deze 
meegeteld mogen worden of niet. De portefeuillehouder zegt toe dat zodra dit bekend is, deze informatie 
met de raad wordt gedeeld. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt doorgeleid naar de bespreekagenda van de raad. Afgesproken is dat de 
commissieleden die technische vragen hebben gesteld, deze alsnog via de reguliere schriftelijke weg aan 
het college voorleggen. Het college draagt zorg voor een adequate en tijdige beantwoording. 
 
 
 
 
4. Rondvraag 
 
De fractie van de VVD maakt gebruik van de rondvraag. Er wordt gevraagd naar de casus NLG en 
zwembad de Boskuul. Is er nieuws te melden hierover? 
 
De portefeuillehouder geeft aan dat de zaak loopt. Er zijn gesprekken tussen de partijen, maar zolang dit 
loopt wordt hier verder niet over gecommuniceerd. 
 
 
  
 
 
5. Sluiting 
 
Voorzitter sluit de vergadering om 21:39 
 
 
 


